
Acta de la sessió  de la Junta Districte Marítim

Data: 12 de desembre de 2023
Número: 03/2023
Caràcter: Ordinària
Hora: 19:15h
Lloc: Sala Reunions Tinença d'Alcaldia Grao

ESTER GINER HIDALGO PRESIDENTE

CRISTIAN RAMIREZ MARTINEZ VICEPRESIDENT (REGIDOR)

MARICARMEN RIBERA SORIANO VOCAL (REGIDOR)

MARIA VALVERDE DAMIÁ VOCAL (VEÏNA DESIGNADA PP)

MIGUEL DEU JAEN VOCAL (VEÍ DESIGNAT VOX)

JORGE BEGUES LIROLA VOCAL (VEÍ DESIGNAT ALCALDIA)

ERIC DOLS RAMOS VOCAL (VEÍ DESIGNAT ALCALDIA)

JOSÉ CARLOS MAS VOCAL (AA.VV. MERIDIÀ)

TICA PALAU CAMPOS VOCAL (AA.VV. EL FARO)

MANUEL GONZÁLEZ GALVÁN VOCAL (AA.VV. MARJALERIA)

TONICA MIRALLES CUMBA VOCAL (AC VA UNIR MUSICAL DEL GRAU)

MARISA MIRALLES CUMBA VOCAL (AC CORAL POLIFÒNICA SANT PERE)

ANA RAGA CASES VOCAL (AMPA CEIP EL PINAR)

ROMAN SIMÓ GÓMEZ SECRETARIO
Excusen assistència: 

Orde del dia:

1.- Aprovació acta sessió anterior.

2.- Resposta preguntes plantejades anterior sessió junta.

3.- Votació proposades Presup. Participatius

4.- Informació Nadal al Grau

5.- Informe Licitació reforma seu AJ Panderola

6,- Informació guanyador concurse cartell Carnestoltes 2024.

7,- Informe neteja Marjalería.

8.- Informació dates Sant Antoni.
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9.-  Precs i preguntes

En el  Saló  de  Reunions  de  la  Tinença  d’Alcadía  del  Grau de  Castelló,  sent  les
19:15h del dia 12 de desembre de 2023 sota la presidència de l'Excel·lentíssima Senyora
tinenta d'alcalde Ester Giner Hidalgo, es reunixen els senyors i senyores abans esmentats a
fi de celebrar sessió ordinària de la Junta de Districte Marítim, amb la meua assistència
com a secretari delegat del districte per a donar fe de l'acte.

Comprovat el quòrum d'assistència per la presidència es procedix a iniciar la sessió. 

1.- APROVACIÓ ACTA SESSIÓ ANTERIOR

La Sra. presidenta va preguntar als presents si tenien alguna objecció que fer a la
redacció de l'acta de la passada sessió celebrada el  24 d'octubre de 2023.

No havent-hi cap objecció, s'aprova per unanimitat.

Debido a la celebració de la sessió del Consell de Districte Grau eixe mateix dia i
amb un orde del dia exactament igual al de la junta, els  membres de la Junta Districte
Grau (que també ho són de l'esmentat consell) van decidir per unanimitat que la resta dels
punts de la sessió es tractaren en el  consell  a fi d'agilitzar tràmits i  evitar pèrdues de
temps.

I  sent  els  19:30h de la  data indicada en l'encapçalament,  per  no haver-hi  mes
assumptes que tractar, el senyor President alça la sessió, de tot això, com a Secretari en
done fe  i,  per  deixar-ne constància,  alce la  present  acta que firme al  costat  de la  Sra
Presidenta de la Junta Municipal de Districte.
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